
Är ditt parti redo att inom mandatperioden 
verka för att återinföra tretimmarsregeln 

på Örebro bussar?

JA NEJ EJ SVARAT

EJ SVARAT JA JA

JA VET EJ

KLIMATENKÄT - FRÅGOR STÄLLDA TILL PARTIER I REGION ÖREBRO LÄN



ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Miljöpartiet driver på för en sänkning av alla biljettpriser, tretimmarsbiljetten var 
väldigt bra, speciellt för seniorer men misgynnade de som bor utanför Örebro. Därför 
vill vi hellre införa en seniorrabatt.

Då jag inte har den ekonomiska konsekvensen av förslaget svarar jag ”vet ej”.

Vi har vidare idéer på dagsbiljett för tio kronor som vi i Vänsterpartiet kommer att 
motionera om i regionfullmäktige. På sikt har vi kvar målet om en avgiftsfri kollek-
tivtrafik.

Eller något liknande…

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning 
om vad som borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i 
framtida diskussioner men nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. 
Era förslag skulle kosta många miljoner och går dessutom utom flera gånger långt 
utanför det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, kulturverksamheter 
eller annat ska vi lägga ner för att finansiera detta?



Är ditt parti redo att inom mandatperioden 
verka för en sänkning av priset för Flex 

10/40 – korten med minst 30 %?

JA JA EJ SVARAT

EJ SVARAT JA NEJ

VET EJ VET EJ

KLIMATENKÄT - FRÅGOR STÄLLDA TILL PARTIER I REGION ÖREBRO LÄN



ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Då jag inte har den ekonomiska konsekvensen av förslaget svarar jag ”vet ej”.

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning 
om vad som borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i 
framtida diskussioner men nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. 
Era förslag skulle kosta många miljoner och går dessutom utom flera gånger långt 
utanför det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, kulturverksamheter 
eller annat ska vi lägga ner för att finansiera detta?



Är ditt parti redo att inom mandatperioden  
verka för införandet av fria resor för  

pensionärer?

JA NEJ EJ SVARAT

EJ SVARAT NEJ NEJ

JA VET EJ

KLIMATENKÄT - FRÅGOR STÄLLDA TILL PARTIER I REGION ÖREBRO LÄN



ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Vi vill däremot sänka priset kraftigt för alla och dessutom erbjuda seniorrabatt.

Då jag inte har den ekonomiska konsekvensen av förslaget svarar jag ”vet ej”. Skall i veckan ta 
ställning till ett förslag om rabatterat pris för pensionärer vilket vi överväger att bifalla.

Frågan har tidigare drivits av Vänsterpartiet i både Örebro 
kommun och region Örebro län

Rabatterade resor för äldre är en bra idé men att resor för vissa grupper ska vara helt kostnads-
fria är inte något vi är beredda att göra. Kollektivtrafiken måste kunna finansiera sig själv i högre 
grad och då måste man betala för att åka buss.

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning om vad som 
borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i framtida diskussioner men 
nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. Era förslag skulle kosta många miljoner och går 
dessutom utom flera gånger långt utanför det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, 
kulturverksamheter eller annat ska vi lägga ner för att finansiera detta?

Vi står inte bakom helt fria resor då det skulle påverka ekonomin för kraftigt. Däremot vill vi ut-
över 3h-biljett utreda en mer flexibel biljett för 6 och 12h.



Är ditt parti redo att inom mandat- 
perioden verka för ett genomförandet av 

Örebro Earth Week kampanj?

JA JA EJ SVARAT

EJ SVARAT NEJ VET EJ

VET EJ VET EJ

KLIMATENKÄT - FRÅGOR STÄLLDA TILL PARTIER I REGION ÖREBRO LÄN



ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Vi är för olika marknadsföringsaktiviteter syftande till att öka resandet i kollektiv-
trafiken. Det handlar dock även om tillgänglighet för resenärer etc. Är därför osäker 
på om detta är rätt åtgärd.

Det är inte Region Örebro läns roll att som förvaltning 
bedriva kampanj och opinionsbildning

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning 
om vad som borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i 
framtida diskussioner men nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. Era för-
slag skulle kosta många miljoner och går dessutom utom flera gånger långt utanför 
det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, kulturverksamheter eller an-
nat ska vi lägga ner för att finansiera detta?



Är ditt parti redo att inom mandatperioden 
verka för att  sänka biljettpriset för buss 
med minst 30% under vintermånaderna?

JA NEJ EJ SVARAT

EJ SVARAT NEJ NEJ

JA VET EJ

KLIMATENKÄT - FRÅGOR STÄLLDA TILL PARTIER I REGION ÖREBRO LÄN



ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Då jag inte har den ekonomiska konsekvensen av förslaget svarar jag ”vet ej”.

Vi föreslår lägre priser året runt så vi tror inte att en speciell vinterrabatt är det bästa 
sättet att locka fler, framför allt inte de som har långt till arbete/skola som kan upp-
leva det underligt att de som kan cykla på sommaren får billigare när de andra måste 
åka året runt, även om det är positivt för vissa ;-)

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning 
om vad som borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i 
framtida diskussioner men nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. Era för-
slag skulle kosta många miljoner och går dessutom utom flera gånger långt utanför 
det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, kulturverksamheter eller an-
nat ska vi lägga ner för att finansiera detta?

Eller något liknande…

Det är ibland sunt att vara flexibel med vissa biljettyper under vissa perioder. Det bör 
utredas noga för att ge så stor effekt som möjligt. Vi kan inte ta ställning till om 30% 
under vintermånaderna är det bästa alternativet för att erbjuda resenärer rätt biljet-
typ.



Är ditt parti redo att inom mandatperioden 
verka för att det byggs pendlarparkeringar?

JA JA EJ SVARAT

EJ SVARAT JA JA

NEJ JA

KLIMATENKÄT - FRÅGOR STÄLLDA TILL PARTIER I REGION ÖREBRO LÄN



ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Vi har i olika sammanhang förordat sådana lösningar.

Centern har inte svarat direkt på våra frågor utan har istället skickat ett allmänt  
dokument där man kan läsa: ”Vi vill att det finns pendlarparkeringar på strategiska 
platser i hela vår region.”

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning 
om vad som borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i 
framtida diskussioner men nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. Era för-
slag skulle kosta många miljoner och går dessutom utom flera gånger långt utanför 
det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, kulturverksamheter eller an-
nat ska vi lägga ner för att finansiera detta?

För att kollektivtrafiken ska bli mer attraktiv ser vi det som ett måste att vi har  
pendlarparkeringar både för bil och cykel. Bra belysta platser där man som resenär 
känner sig trygg att vistas men också lämna sin cykel eller bil.



Är ditt parti redo att inom mandatpe-
rioden verka för en utbyggnad av antal  
publika laddstolpar så att det i Örebro län 

finns minst en laddstolpe på tio elbilar?

JA JA EJ SVARAT

EJ SVARAT JA JA

JA VET EJ

KLIMATENKÄT - FRÅGOR STÄLLDA TILL PARTIER I REGION ÖREBRO LÄN



ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Den här frågan styrs framför allt på nationell nivå och till viss del komunalt men även regionen 
bör hjälpa till. Miljöpartiet var tidigt ute och slogs för laddstolpar på sjukhus/vårdcentraler både 
för besökare och personal.

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning om vad som 
borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i framtida diskussioner men 
nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. Era förslag skulle kosta många miljoner och går 
dessutom utom flera gånger långt utanför det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, 
kulturverksamheter eller annat ska vi lägga ner för att finansiera detta?

Ska vi ställa om krävs en utbyggd tank-, ladd- och väginfrastruktur. Vi ser ett värde i att Offentliga och 
privata aktörer krokar arm och gör det så bra som möjligt i den omställningsresan med fler fossilfria.
transporter och laddstolpar för bil.

Kanske inte exakt så som ni nämner men något åt det hållet.

Då jag i eget företag säljer laddstolpar avstår jag ifrån att ge ett rakt svar på denna fråga.



Är ditt parti redo att inom mandatperioden 
understödja för att det startas flera bilpooler?

JA JA EJ SVARAT

EJ SVARAT JA NEJ

VET EJ VET EJ
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ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning om vad som 
borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i framtida diskussioner men 
nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. Era förslag skulle kosta många miljoner och går 
dessutom utom flera gånger långt utanför det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, 
kulturverksamheter eller annat ska vi lägga ner för att finansiera detta?

Vi är för bilpooler men det måste inte drivas i offentlig regi.

Då jag inte har den ekonomiska konsekvensen av förslaget svarar jag ”vet ej”. Tror mer på  
kooperativa lösningar då kommunen inte skall gå in i öppna marknader.

Ett sätt att underlätta för Bilpooler är att kommunal och annan offentlig verksamhet hyr
in sig i bilpooler, det ökar kundunderlaget och de bilarna är ofta lediga på helgerna när många
privatpersoner är intresserade av hyrbilar, en win-win lösning.



Är ditt parti redo att inom mandatperioden 
verka för att bussresenärer ska kunna med 

sin cykel på bussen?

JA JA EJ SVARAT

EJ SVARAT JA JA

JA NEJ

KLIMATENKÄT - FRÅGOR STÄLLDA TILL PARTIER I REGION ÖREBRO LÄN



ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning 
om vad som borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i 
framtida diskussioner men nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. Era för-
slag skulle kosta många miljoner och går dessutom utom flera gånger långt utanför 
det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, kulturverksamheter eller an-
nat ska vi lägga ner för att finansiera detta?

Centern har inte svarat direkt på våra frågor utan har istället skickat ett allmänt  
dokument där man kan läsa: ”Vi vill att det ska finnas möjlighet att ta med cykeln på 
bussarna..

Denna fråga kan inte lösas om varje resenär skall ha sin cykel med på resan. 

Det finns med som ett viktigt förslag i vårt valmanifest.



Är ditt parti redo att inom mandatperioden  
verka för att turtätheten på stadsbussen är 
minst 6 gånger per timme för 90% av alla 

 bussresor?

JA VET EJ EJ SVARAT

EJ SVARAT JA JA

NEJ VET EJ

KLIMATENKÄT - FRÅGOR STÄLLDA TILL PARTIER I REGION ÖREBRO LÄN



ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning 
om vad som borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i 
framtida diskussioner men nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. Era för-
slag skulle kosta många miljoner och går dessutom utom flera gånger långt utanför 
det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, kulturverksamheter eller an-
nat ska vi lägga ner för att finansiera detta?

Då jag inte har den ekonomiska konsekvensen av förslaget svarar jag ”vet ej”.

Här blandar ni ihop begreppen lite. Det stämmar att restiderna är långa i Örebro som
har en låg snitthastighet på stadsbussarna. Det löser vi inte bäst med fler avgångar 
utan åtgärder i infrastrukturen som ger bussarna bättre framkomlighet. Därför har 
miljöpartiet drivit på för bussfiler genom centrum där bussen har ensamt körfält 
och prioriterade signaler. (BRT eller SUPERBUSSAR). Vissa linjer behöver också fler 
avgångar men om det är tveksamt om det är vettigt att 90% av alla resor har den in-
tervallen. På de starka stråken ja men kanske inte 90%.



Är ditt parti redo att inom mandatperio-
den verka för att återställa minst 50% av de  

nedlagda busslinjerna?

JA JA EJ SVARAT

EJ SVARAT JA VET EJ

NEJ JA

KLIMATENKÄT - FRÅGOR STÄLLDA TILL PARTIER I REGION ÖREBRO LÄN



Miljöpartiet de Gröna har lagt det budgetförslag i regionen som ger mest pengar 
till kollektivtrafiken och ett av våra vallöften är att återställa flera av de nedlagda  
busslinjerna och vissa turer.

ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning 
om vad som borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i 
framtida diskussioner men nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. Era  
förslag skulle kosta många miljoner och går dessutom utom flera gånger långt  
utanför det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, kulturverksamheter 
eller annat ska vi lägga ner för att finansiera detta?

Vi måste ha en budget i balans och samtidigt ha ett bra utbud för att så många  
resenärer som möjligt ska kunna använda kollektivtrafiken. Vi vill ha en bra trafik som 
gynnar länets utveckling och tillväxt, både i tätorterna och på landsbygden. Exakt vilka 
linjer som kan komma att komma till är svårt att säga, därmed kan vi inte svara ja på 
frågan om det är exakt dessa som ska återinföras i exakt samma sträckning.

Vi har dessutom avsatt budgetmedel för detta.



Är ditt parti redo att inom mandatperio-
den utreda var det är lönsamt att montera  
solceller för de fastigheter som ägs av  

Region Örebro län?

JA JA EJ SVARAT

EJ SVARAT JA JA

JA JA

KLIMATENKÄT - FRÅGOR STÄLLDA TILL PARTIER I REGION ÖREBRO LÄN



En utredning är redan gjord på beställning av oss när vi satt i majoritet och en  
utbyggnad är påbörjad på bl.a. USÖs nya H-Hus och Parkeringshuset. Karlskoga  
lasarett är nästa stora installation. I varje nybyggnation skall dessutom möjligheten 
att ta med solceller från start projekteras. Så har skett vid tex bygget av musikens 
hus på Kävesta folkhögskola.

ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning 
om vad som borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i 
framtida diskussioner men nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. Era  
förslag skulle kosta många miljoner och går dessutom utom flera gånger långt  
utanför det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, kulturverksamheter 
eller annat ska vi lägga ner för att finansiera detta?



Är ditt parti redo att inom mandatperioden 
verka för en avveckling av chartertrafiken 

vid Örebro flygplats?

JA JA EJ SVARAT

EJ SVARAT JA NEJ

NEJ NEJ

KLIMATENKÄT - FRÅGOR STÄLLDA TILL PARTIER I REGION ÖREBRO LÄN



Miljöpartiet har i mer än tio års tid påpekat felaktigheten i att regionen sponsrar 
charterflyg, vi har skrivit motioner/förslag i frågan och debattinlägg många gånger. 
Senaste motionen lades i regionen 2020-03-17.

ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning 
om vad som borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i 
framtida diskussioner men nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. Era  
förslag skulle kosta många miljoner och går dessutom utom flera gånger långt  
utanför det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, kulturverksamheter 
eller annat ska vi lägga ner för att finansiera detta?

Chartertrafik är inte ett regionalt uppdrag. Kan trafiken bära sig själv har vi inget emot det.

Vi har alltid haft uppfattningen att flygplatsen skall ha en annan huvudman än  
kommunen, t ex staten. Vi lägger oss därför inte i enskilda linjer.



Är ditt parti redo att redan år 2023 ta fram 
en koldioxidbudget och handlingsplan med  
åtgärder för Region Örebro Län för att klara 

klimatmålen i Parisavtalet?

JA JA EJ SVARAT

EJ SVARAT NEJ JA

NEJ NEJ
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Miljöpartiet har lagt förslag i regionfullmäktige (redan i februari 2019) om att  
upprätta en koldioxidbudget som tyvärr bara vänstern stödde. Vi har också lagt 
förslag om att regionen ska utgå från klimatmålen i alla våra beslut, liknande den  
klimatlag som kräver att regeringen skall ta hänsyn till klimatmålen och  
presentera en klimatredovisning i budgetpropositionen. Dessutom har vi lagt förslag 
om en regionen bör upprätta en klimatanpassningsplan i oktober 2018. Ett förslag 
som röstades ned av både majoritet och de flesta i oppositionen,bl.a. Moderaterna 
som dock lade en liknande motion förra året…

ÖVRIGA PARTIER HAR VALT ATT INTE KOMMENTERA

Jag uppfattar era frågor som kraftigt förenklade och med en oerhört tydlig riktning 
om vad som borde vara rätt svar. Jag eller någon av mina kollegor deltar gärna i 
framtida diskussioner men nu väljer jag att avstå från att svara på frågorna. Era  
förslag skulle kosta många miljoner och går dessutom utom flera gånger långt  
utanför det som är vårt uppdrag. Vilka vårdcentraler, sjukhus, kulturverksamheter 
eller annat ska vi lägga ner för att finansiera detta?

Vi anser en sådan budget totalt meningslös i ett större sammanhang och dess  
konsekvenser ser vi som skadliga för kommunens invånare.

Även denna fråga har Vänsterpartiet lämnat in motioner om i Örebro kommun och  
region Örebro län


